

Title (en)

TEXTILE MATERIAL.

Title (de)

TEXTILES MATERIAL.

Title (fr)

MATIERE TEXTILE.

Publication

EP 0594818 A1 19940504 (DE)

Application

EP 93909890 A 19930504

Priority

- DE 4214869 A 19920505
- DE 4214870 A 19920505
- EP 9301086 W 19930504

Abstract (en)

[origin: WO9322487A1] A textile material has a support (4, 8) to which are linked pieces (5, 9a, b, 10a, b) of textile material. The support (4, 8) of the textile material is covered over its whole surface with a plurality of larger and smaller pieces (5, 9a, b, 10a, b) which form at least one layer (9, 10) and is fixedly linked thereto by glueing or needling. The larger or smaller pieces (5, 9a, b, 10a, b) stem from already processed textile flat materials.

Abstract (fr)

L'invention concerne une matière textile comportant un support (4, 8) et des pièces de matière textile (5, 9a, b, 10a, b) reliées à ce support. Le support (4, 8) de la matière textile est recouvert sur toute sa surface d'une pluralité de pièces plus ou moins grandes (5, 9a b, 10a, b) qui forment au moins une couche (9, 10) et lui sont reliées fixement par collage ou aiguilletage. Ces pièces plus ou moins grandes (5, 9a, b, 10a, b) proviennent de matières textiles en nappe, qui ont déjà été traitées.

IPC 1-7

D04H 13/00

IPC 8 full level

D04H 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

D04H 1/498 (2013.01); **D04H 13/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9322487A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 9322487 A1 19931111; AT E163451 T1 19980315; AU 4064293 A 19931129; CA 2112889 A1 19931111; DE 59308172 D1 19980402;
EP 0594818 A1 19940504; EP 0594818 B1 19980225

DOCDB simple family (application)

EP 9301086 W 19930504; AT 93909890 T 19930504; AU 4064293 A 19930504; CA 2112889 A 19930504; DE 59308172 T 19930504;
EP 93909890 A 19930504